
Overzicht openstaande toezeggingen met voorstel tot afdoening per 5 maart 2024 

Pagina 1 van 23 
 

ID Titel Agendapunt Toezegging Portefeuille
-houder 

Inhoudelijke beantwoording 

522 Planning voor 
verkenning 
basisvoorzieningen 

Forum Samenleving 
13-02-2024 8. RA 
24-004 
Huisvestingsprobleem 
huisartsenpraktijk 

Wethouder zegt toe de raad 
schriftelijk te informeren over 
de planning van de verkenning 
voor de basisvoorzieningen. 
Wanneer is deze verkenning 
klaar? 

Mark Wit Op 21 december 2023 is de raad 
geïnformeerd over het Project 
Voorzieningenniveau Rijswijk (RIB 23 133). 
In deze RIB is aangegeven dat het streven 
is het derde kwartaal van 2024 een 
onderzoeksrapport op te leveren. 

521 Raad informeren 
over afspraken die 
gemaakt zijn met de 
ondernemer over 
ontwikkelingen op 
het Waldhoornplein 

Forum Samenleving 
13-02-2024 8. RA 
24-004 
Huisvestingsprobleem 
huisartsenpraktijk 

Wethouder zegt toe te 
bekijken op welke wijze de 
raad geïnformeerd kan worden 
over de afspraken die gemaakt 
zijn met de ondernemer over 
ontwikkelingen op het 
Waldhoornplein. 

Mark Wit In de raad van 27 februari 2024 heeft 
wethouder Wit de mededeling gedaan dat 
de inhoud van gesprekken met een 
inwoner of ondernemer over een 
individuele casus niet worden gedeeld. 
Indien raadsleden nadere vragen hebben 
kan hiervoor het instrument van de 
ambtelijke bijstand worden gebruikt. 

508 Welke subsidies zijn 
beschikbaar 

Forum Samenleving 
16-01-2024 9. 
Raadsvoorstel 
Scenariokeuze 
Marimbahal in relatie 
tot het 
voorzieningsniveau in 
de Muziekbuurt (RV 
23-087) 

Wethouder zegt toe om na te 
geaan welke subsidies er 
eventueel nog bestaan, buiten 
de SPUK. En de raad hierover 
te informeren. 

Larissa 
Bentvelzen 

Afgedaan, mondeling raadsvergadering 30 
januari.  Scenario 3 – Sloop Marimbahal en 
nieuwbouw sportzaal  Mogelijk Specifieke 
uitkering stimulering sport | Subsidie | 
Dienst Uitvoering Subsidies aan 
Instellingen (dus-i.nl), 
voorwaarden/criteria zijn nog niet bekend. 
Er komt een nieuwe regeling in het 
voorjaar van 2024.   Scenario 4 – Sloop 
Marimbahal en nieuwbouw beweegruimte 
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(gymzaal) als onderdeel van groter 
complex. Om hier iets over te kunnen 
zeggen info benodigd over het gehele 
complex. 

517 Vraag n.a.v. motie 
vreemd over 
mogelijke 
wantoestanden 
straatverkopers in 
Rijswijk 

Raadsvergadering 14-
12-2023 28. Motie 
vreemd aan de orde - 
Onderzoeken 
mogelijke 
wantoestanden 
straatverkopers (RB) 
(ingetrokken, niet in 
stemming gebracht) 

Burgemeester brengt dit 
onderwerp in bij RIEC overleg 

Huri Sahin N.a.v. de zorgen over mogelijke 
wantoestanden m.b.t. mensenhandel 
rondom verkopers van het Straatnieuws is 
dit signaal door de RIEC-eenheid Den 
Haag uitgezet bij de overige regio’s in 
Nederland. Daarnaast heeft de 
burgemeester het signaal besproken in het 
Veiligheidsoverleg en het Districtscollege 
(politie). Ook zijn er extra controles 
uitgevoerd door handhaving.   Op dit 
moment zijn er nog geen concrete 
signalen dat er sprake is van 
mensenhandel met betrekking tot 
straatkrantverkopers in de regio Den Haag 
of in een andere regio in het land.  
Mochten er wel signalen zijn of er zich 
situaties voordoen waaruit anders blijkt, 
dan zal dit verder worden onderzocht met 
alle betrokken veiligheidspartners en 
zullen wij de raad informeren. We zijn 
extra alert op mogelijke misstanden. 
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507 Line-up met wat 
wanneer is 
gecommuniceerd 

Forum Samenleving 
28-11-2023 12. 
Raadsvoorstel 
Verzoek COA om 
tijdelijk 50 AMV-ers 
op te vangen (RV 23-
075) 

Wethouder zegt toe na te gaan 
of de tijdlijn in de 
toegezonden RIB's compleet is 
en anders een line-up te 
maken en naar de raad te 
sturen. Het gaat hierbij om een 
tijdslijn vanaf het moment dat 
de statushouders de "hakken 
in het zand" gingen zetten tot 
wat er daar nu over 
gecommuniceerd is in de raad. 

Gijs van 
Malsen 

Deze toezegging kan worden afgedaan. 
Voor de raadsvergadering op 12 december 
2023 is de tijdslijn aangeleverd. Zie 
agenda punt 23.D raadsvoorstel Verzoek 
COA om tijdelijk 50 Amv’ers op te vangen. 
RV 23-075.  De Tijdslijn is als bijlage 
toegevoegd bij dit agendapunt 

505 Welke 
arbeidsvoorwaardenr
egeling geldt in 
artikel 12, lid 7 

Forum Samenleving 
28-11-2023 10.b. 
Raadsvoorstel 
Zienswijze op vijfde 
wijziging 
Gemeenschappelijke 
regeling 
Servicebureau 
Jeugdhulp Haaglanden 
(RV 23-096) 

Wethouder zegt toe na te gaan 
welke 
arbeidsvoorwaardenregeling 
geldt in artikel 12, lid 7 en de 
raad hierover te informeren. 

Larissa 
Bentvelzen 

Afgedaan in raadsvergadering: 12 
december 2023  Het Servicebureau volgt 
de CAO Gemeenten als 
arbeidsvoorwaardenregeling. 

494 Verhoging huurprijs 
Hoogvoorde - 
Controleren van 
algemene 

Forum Stad en 
Samenleving 24-10-
2023 5. Raadsvoorstel 
2e halfjaarrapportage 
2023  (RV 23-072) 

De wethouder zegt toe na te 
gaan wat er bij de algemene 
bepalingen in het huurcontract 
van Hoogvoorde staat over het 
jaarlijks verhogen van de 

Larissa 
Bentvelzen 

Afgedaan, raadsvergadering 7 november 
2023  Huur Hoogvoorde eindigt per 31-3-
2024. Na verhuizing in 2023 moet 
Hoogvoorde in oude staat worden 
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bepalingen 
huurcontract 

huurprijs. De wethouder zal de 
raad hier schriftelijk over 
informeren. 

teruggebracht.  Huurstijging geldt dus 
alleen voor 2e halfjaar 2023 en Q1 2024. 

493 Onderbouwing extra 
kosten ICT HvdS 

Forum Stad en 
Samenleving 24-10-
2023 5. Raadsvoorstel 
2e halfjaarrapportage 
2023  (RV 23-072) 

De wethouder zegt toe de raad 
schriftelijk te informeren over 
de reden van de extra kosten 
voor ICT voor het project Huis 
van de Stad. Het gaat om een 
bedrag van € 100.000. 

Larissa 
Bentvelzen 

Afgedaan begrotingsdebat 7 november  
Inhuur voor extra specialistische inzet die 
nodig was voor de uittrol. 

503 Ambitieniveau Forum Samenleving 
03-10-2023 12. 
Raadsvoorstel 
Tijdelijke huisvesting 
Kindcentrum 
Buitenrijck (RV 23-
066) 

Wethouder zegt toe om na te 
gaan of het mogelijk is om het 
ambitieniveau hoger te leggen 
dan dat wettelijk mogelijk is. 

Larissa 
Bentvelzen 

Afgedaan 10 oktober raadsvergadering: 
’Voor de kwaliteit van 
onderwijshuisvesting, baseren we ons op 
de Verordening (waarin geen specifieke 
kwaliteitseisen zijn vastgelegd) en het 
Bouwbesluit (waarin wel enige richtlijnen 
staan). Maar ook in het Integraal 
Huisvestingsplan van 2021, dat is 
goedgekeurd door uw raad, staan de visie 
en ambities van de gemeente en de 
schoolbesturen met betrekking tot 
onderwijshuisvesting. In dit plan is geen 
aanvullende overeenkomst gesloten 
tussen de gemeente en de schoolbesturen 
met betrekking tot de kwaliteit van 
tijdelijke huisvesting, anders dan wat al is 
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vastgelegd in de bestaande wettelijke 
voorschriften van het Bouwbesluit 

502 Cijfers over 
onderwijstekorten 

Forum Samenleving 
03-10-2023 12. 
Raadsvoorstel 
Tijdelijke huisvesting 
Kindcentrum 
Buitenrijck (RV 23-
066) 

Wethouder zegt toe de cijfers 
over onderwijstekorten te 
delen met de raad. 

Larissa 
Bentvelzen 

In de bijgesloten bijlage wordt het 
leerlingenaantal weergegeven met de 
verzamelde gegevens in 2022, inclusief 
een vooruitblik op de komende jaren. We 
verwachten de gegevens die op 1 oktober 
2023 zijn verzameld Q2 2024 te 
ontvangen.  P.S. Het lukt helaas niet om de 
tabelinhoud van de bijlage in dit iBabs veld 
te zetten. Wilt u de tabel raadplegen? Ga 
dan in iBabs naar de betreffende 
toezegging toe, daar kunt u de bijlage 
vinden. 

501 Hoe zit het met de 
hekken van het 
Krajicekveld 

Forum Samenleving 
03-10-2023 12. 
Raadsvoorstel 
Tijdelijke huisvesting 
Kindcentrum 
Buitenrijck (RV 23-
066) 

De wethouder zegt toe na te 
gaan hoe het zit met de 
hekken van het Krajicekveld en 
de raad hierover te informeren 
. 

Larissa 
Bentvelzen 

Afgedaan raadsvergadering 10 oktober: 
deel van het hekwerk wordt aangepast en 
verhoogd. De materialen worden naar 
verwachting binnen 8 tot 10 weken 
geleverd, waardoor de werkzaamheden 
uiterlijk in week 51 (2023) zullen worden 
voltooid. 

498 Volledige lijst met 
het maatschappelijk 
vastgoed 

Forum Samenleving 
05-09-2023 10. RIB 
23-054 Programma 
verduurzaming 
gemeentelijk vastgoed 

De wethouder zegt toe de 
volledige lijst met het 
maatschappelijke vastgoed 
(dat in bezit of eigendom is 

Mark Wit Eind 2023 is de lijst met maatschappelijk 
vastgoed aan uw raad toegezonden en 
daarmee is deze toezegging afgedaan 
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van de gemeente) naar de raad 
te sturen. 

486 Informatiebijeenkom
st raad over de ODH 
in het najaar van 
2023 

Forum Stad en 
Samenleving 15-06-
2023 8. Zienswijze 
begroting 2024 
Omgevingsdienst 
Haaglanden 

De wethouder zegt toe in het 
najaar van 2023 een 
informatiebijeenkomst over de 
ODH te organiseren voor de 
gemeenteraad over de ODH. 
Onderstaande onderwerpen 
worden hierin meegenomen: - 
Handhaving water en milieu - 
Voldoende financiering voor 
nieuwe handhavingstaken ODH 
- Achtergrond verzuim. 

Mark Wit In overleg met de griffie is de datum  17 
september 2024 gereserveerd. 

485 Tekstuele 
aanpassing 
zienswijze ODH 

Forum Stad en 
Samenleving 15-06-
2023 8. Zienswijze 
begroting 2024 
Omgevingsdienst 
Haaglanden 

Wethouder zegt toe de 
zienswijze tekstueel aan te 
passen. Nu lijkt het alsof de 
gemeente Rijswijk de vragen 
stelt in de zienswijze, maar het 
gaat om de gemeenteraad 
Rijswijk. Dit zal in de brief 
duidelijker worden vermeld. 

Mark Wit Aanpassing Zienswijze begroting 2024, 
meerjarenbegroting  2025-2027 
Omgevingsdienst Haaglanden (ODH) Deze 
aangepaste versie is vastgesteld in de raad 
van 27 juni jl. 

483 Advies 
Kinderrechtenambas
sadeurs 

Forum Stad en 
Samenleving 15-06-
2023 6. Zienswijze 
begrotingswijziging 
2023 en begrotingen 

Wethouder zegt toe de 
toegestuurde adviezen van de 
Kinderrechtenambassadeurs 
met interesse te gaan lezen en 

Mark Wit De adviezen van de 
Kinderrechtenambassadeurs zijn uitgezet 
in de organisatie en er is onderzocht hoe 
de adviezen in het beleid opgenomen 
kunnen worden. Bij het afscheid van de 
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2024 GR GGD en VT-
Haaglanden 

mee te nemen in de 
gesprekken met de GGD. 

kinderrechtenambassadeurs op 19 
december 2023 is teruggekoppeld wat er 
met de adviezen is en wordt gedaan. 

462 cijfers oevers Forum Stad 23-05-
2023 4. Raadsvoorstel 
beheerplan oevers 
2024-2028 (RV 23-
033) 

De wethouder zegt toe inzicht 
te geven in de huidige 
hoeveelheid natuurvriendelijke 
en natuurlijke oevers in 
Rijswijk. 

Mark Wit Op 31 mei is een mail aan de raad 
gestuurd ter afdoening van de toezegging 
om inzicht te geven in de huidige 
hoeveelheid natuurvriendelijke en 
natuurlijke oevers in Rijswijk (toezegging 
462). 

461 risico onderzoek 
lood in bodem 

Forum Stad 23-05-
2023 6. RIB 23 RIB 23 
018 Resultaat 
bodemonderzoek 
naar lood in de 
bodem volkstuinen 

De wethouder zegt toe de 
tuinders van de betreffende 
volkstuinen goed te 
ondersteunen met extra 
informatie en adviezen over 
gebruik van de oogsten. 
Hierbij zal een bioloog bij 
betrokken worden en de 
adviezen worden breder 
ingezet naar 
informatievoorziening over de 
gevaren van lood. 

Mark Wit Met RIB 23 061 is deze toezegging 
afgedaan. RIB 24 005 vormt een vervolg 
op de eerder toegestuurde RIB. 

460 risico onderzoek 
lood in bodem 

Forum Stad 23-05-
2023 6. RIB 23 RIB 23 
018 Resultaat 
bodemonderzoek 

De wethouder zegt toe dat er 
een risico onderzoek voor de 
zomer naar de raad komt met 
betrekking tot het lood in de 
bodem van volkstuinen. Het 

Mark Wit Met RIB 23 061 is deze toezegging 
afgedaan. RIB 24 005 vormt een vervolg 
op de eerder toegestuurde RIB. 
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naar lood in de 
bodem volkstuinen 

juridische onderzoek volgt 
later. 

478 Klimaatbegroting Raadsvergadering 18-
04-2023 21. Motie 
Vreemd GL CU PvdA - 
Aanvullende 
klimaatmaatregelen 
(Aangehouden, niet in 
stemming gebracht) 

De wethouder zegt toe een 
klimaatbegroting terug te 
koppelen tijdens de P&C 
Cyclus (in een RIB). 

Mark Wit Na deze toezegging is op een later 
moment in het jaar (27 juni 2023) door de 
gemeenteraad het document De RAAK 
2023-2030 (Rijswijkse Adaptatiestrategie 
en Aanpak voor Klimaatverandering) 
vastgesteld. Onderdeel hiervan is een 
meerjarenbegroting (“klimaatbegroting”) 
voor de bekostiging van de activiteiten. In 
de jaarrekening 2023, onderdeel van de 
P&C cyclus, wordt gerapporteerd over de 
voortgang 

451 Onderzoeken nav 
Nota bodembeheer 
en 
bodemkwaliteitskaar
t 

Forum Stad 04-04-
2023 11. 
Raadsvoorstel Nota 
bodembeheer en 
bodemkwaliteitskaart 
(RV23-030) 

De wethouder zegt toe het 
complete rapport met nadere 
onderzoeken n.a.v. de Nota 
bodembeheer en 
bodemkwaliteitskaart te delen 
met de raad. 

Mark Wit Het rapport is toegezonden en 
inhoudelijke behandeling van het 
onderwerp heeft plaatsgevonden in het 
forum van mei. 

438 Hoeveel inwoners 
met gelijksoortige 
behoefte aan wonen 

Forum Samenleving 
04-04-2023 12. 
Raadsvoorstel 
Financiële bijdrage 
aan de realisatie van 
het bijzonder 

Wethouder zegt toe na te gaan 
hoeveel inwoners er zijn in 
Rijswijk met een gelijksoortige 
behoefte aan wonen. En de 
raad hierover te informeren. 

Gijs van 
Malsen 

In Rijswijk is er momenteel een tekort van 
50 plekken voor deze doelgroep. Dit 
tekort loopt tot 2030 op naar minimaal 
100 en maximaal 210. We hebben daarom 
in de woonzorgvisie de ambitie 
opgenomen op tot 2030 210 extra 
geclusterde of groeps- wooneenheden aan 
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woonproject "Our 
House" (RV 23-026) 

het aanbod toe te voegen, zodat dat deze 
kwetsbare doelgroep in Rijswijk kan 
blijven wonen. Deze wooneenheden 
sluiten aan op de lokale vraag. 

433 Amendement 
raadsvoorstel 
actieplan armoede-
bstrijding plus 
(Wij.Rijswijk en 
Rijswijks Belang) 

Raadsvergadering 21-
03-2023 19. 
Raadsvoorstel 
Actieplan 
Armoedebestrijding+ 
(RV 23-018) 

Het Amendement 
raadsvoorstel actieplan 
armoede-bestrijding plus 
(Wij.Rijswijk en Rijswijks 
Belang) is ingetrokken met de 
toezegging van de wethouder 
dat deze wordt overgenomen. 

Gijs van 
Malsen 

De inhoud van dit amendement is naar 
onze informatie overgenomen en dus kan 
deze toezeggingen worden afgedaan. We 
hebben het actieplan en de begroting 
daarvan aangepast aan de hand van dit 
amendement. 

418 Informeren over 
uitvoering 
Witgoedregeling 

Forum Samenleving 
07-03-2023 9. 
Raadsvoorstel 
Actieplan 
Armoedebestrijding+ 
(RV 23-018) 

Via collega wethouder Gijs van 
Malsen is onderstaande 
toezegging gedaan.   
Wethouder Mark Wit zal de 
raad schriftelijk informeren 
over de voortgang van de 
uitvoering van de 
Witgoedregeling. 

Mark Wit Op 6 oktober 2023 is RIB 23 096 aan de 
raad toegestuurd, met een toelichting over 
de Specifieke Uitkering Energiearmoede. 
Hiermee is invulling gegeven aan de 
toezegging. 

417 Leskist Armoede 
voor basisscholen 

Forum Samenleving 
07-03-2023 9. 
Raadsvoorstel 
Actieplan 
Armoedebestrijding+ 
(RV 23-018) 

Wethouder zegt toe om na te 
gaan of we het door-
ontwikkelen van de "Leskist 
armoede" met deze middelen 
kunnen doen of dat we de kist 
dan gratis ter beschikking 
kunnen stellen aan 

Gijs van 
Malsen 

Rochelle Heerema heeft namens haar 
stichting een aanvraag gedaan voor de 
aanschaf van leskisten armoede. Deze zijn 
wij voornemens te honoreren 
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basisscholen. En hij zal de 
raad informeren. 

415 Peilen in hoeverre 
scholen een 
schoolontbijt 
verstrekken 

Forum Samenleving 
07-03-2023 9. 
Raadsvoorstel 
Actieplan 
Armoedebestrijding+ 
(RV 23-018) 

Wethouder zegt toe om na te 
gaan of er in Rijswijk scholen 
zijn die een schoolontbijt aan 
leerlingen verstrekken. En hij 
zal de raad hierover 
informeren. 

Gijs van 
Malsen 

Kan worden afgedaan n.a.v RIB 23.117 
(Gratis schoolmaaltijden). 

414 overzicht 
handhaving ODH 
energielabels 

Forum Stad 07-03-
2023 16. 
Raadsvoorstel 
Strategie 
toekomstbestendige 
werklocaties (RV 23-
010) 

Wethouder Economische zaken 
zegt toe om zijn collega op 
duurzaamheid te vragen naar 
een overzicht op handhaving 
van de ODH op het gebied van 
energie-labels van 
kantoorpanden. 

Mark Wit Op basis van de meest recente gegevens 
(februari 2024) zijn er 27 kantoorpanden 
in Rijswijk die (nog) niet voldoen aan het 
energielabel C. 

397 Bijzondere actie voor 
jonge inspreker voor 
het skatepark aan de 
Treubstraat 

Raadsvergadering 21-
02-2023 9. Motie 
Vreemd Rijswijks 
Belang - Symbolische 
naam voor het 
skatepark aan de 
Treubstraat 
(ingetrokken, niet in 
stemming gebracht) 

De wethouder zegt toe dat bij 
de opening van het skatepark 
aan de Treubstraat een 
bijzondere actie voor de jonge 
inspreker die hiervoor pleitte 
zal worden gezorgd. Er wordt 
aan verschillende acties 
gedacht van een 
informatiebord tot 
aanwezigheid van de jonge 
inspreker bij de opening. 

Mark Wit Bij de opening van de skatebaan is extra 
aandacht besteed aan de initiatiefnemer 
en is er een bordje onthuld waarop staat 
dat het skatepark mede namens hem tot 
stand is gekomen. 
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396 Lijst met 
kunstwerken Rijswijk 

Raadsvergadering 21-
02-2023 7. 
Raadsvoorstel 
Wijziging verordening 
percentage regeling 
2008 Kunst in de 
openbare ruimte (RV 
23-004) 

De wethouder zegt toe om een 
lijst met alle kunstwerken van 
Rijswijk te delen met de raad 
en de informatie te publiceren 
op de gemeentelijke website. 

Mark Wit De lijst met kunstwerken is gepubliceerd 
op de gemeentelijke website en daar door 
iedereen te raadplegen. 

425 Overzicht projecten 
sociale woningbouw 
of voor goedkope 
bouw in Rijswijk. 

Forum Stad 07-02-
2023 11. RIB 22 098 
Eerste herziene versie 
Rijswijkse 
Prestatieafspraken 
2022-2025 

De wethouder zegt toe met 
een overzicht van de projecten 
die nu in de pijplijn zitten  te 
komen. Een locatiescan van de 
planning voor sociale 
woningbouw of voor goedkope 
bouw in Rijswijk komt in het 
tweede kwartaal van dit jaar 
naar de raad. 

Gijs van 
Malsen 

Op 7 nov 2023 is de notitie de notitie “5 
sporen: op weg naar 30% sociale 
woningvoorraad”  door het college 
vastgesteld en is een RIB uitgegaan naar 
de raad. In de notitie staan overzichten 
met daarin locaties voor sociale 
nieuwbouw in Rijswijk.   Op 13 december 
2023 is een Allonge op de Rijswijkse 
Prestatieafspraken ondertekend door de 
gemeente en de corporaties waarin dit ook 
wordt toegelicht. Dit is ook met een RIB 
aan de raad gedeeld. 

411 Eindverantwoording 
2022 van Happy Fit 
voorafgaand aan 
Kaderdebat 2023 
naar de raad 
toesturen 

Forum Samenleving 
07-02-2023 13. RIB 
22-100 Happy Fit 

Wethouder zegt toe de 
eindverantwoording van 2022 
van Happy Fit voor het 
kaderdebat van juli 2023 naar 
de raad te sturen. 

Mark Wit Op 27 juni 2023 is de definitieve 
eindverantwoording Happy Fit 0-100 2022 
naar de gestuurd via RIB 23 064. 
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406 Hoe om te gaan met 
resterend bedrag bij 
herplaatsing 
bestaande kunst 

Forum Samenleving 
07-02-2023 10. 
Raadsvoorstel 
Wijziging verordening 
percentage regeling 
2008 Kunst in de 
openbare ruimte (RV 
23-004) 

Wethouder zegt toe de raad te 
informeren over het volgende. 
Als een bestaand kunstwerk 
naar waarde is geschat en de 
herplaatsingskosten zijn 
bepaald, maar dit totale 
bedrag is minder dan wat er 
voor de percentageregeling is 
gereserveerd: hoe wordt dan 
omgegaan met het resterende 
bedrag? Moet dit in nieuwe 
kunst worden geïnvesteerd of 
komt het te vervallen? 

Mark Wit Op 17 februari 2023 is deze toezegging 
beantwoord in de vorm van een extra 
toelichting, die bij de raadsstukken van 21 
februari is gevoegd.  De 
percentageregeling is een regeling voor 
een storting in een bestemmingsreserve 
‘Realisatie Kunst in de openbare ruimte’. 
Hieruit wordt de kunstopdracht of 
herplaatsing gefinancierd, Wanneer niet 
het volledige bedrag is benut voor de 
desbetreffende (her)plaatsing, vloeit het 
overschot terug naar de 
bestemmingsreserve. 

404 Verwoording van 
"Kunst in de 
openbare ruimte" in 
de regeling 

Forum Samenleving 
07-02-2023 10. 
Raadsvoorstel 
Wijziging verordening 
percentage regeling 
2008 Kunst in de 
openbare ruimte (RV 
23-004) 

Wethouder zegt toe na te gaan 
of in de verordening duidelijk 
genoeg is verwoord of het om 
"kunst in de openbare ruimte" 
gaat of om "openbare kunst". 

Mark Wit In de verordening staat duidelijk dat het 
gaat om Kunst in de openbare ruimte. Ook 
de bestemmingsreserve heet ‘Realisatie 
Kunst in de openbare ruimte’. De 
toezegging heeft niet geleid tot 
aanpassing van het raadsvoorstel, dat op 
21 februari 2023 door de raad is 
vastgesteld. 

403 Schriftelijke 
beantwoording van 
openstaande vragen 
o.a. met betrekking 
tot case managers 

Forum Samenleving 
07-02-2023 9. RIB 
22-093 
Uitvoeringsagenda 
Welzijn 2023-2025 

Wethouder zegt toe met een 
schriftelijke beantwoording te 
komen van vragen die de CDA 
fractie heeft gesteld, mede op 
het gebied van casemanagers. 

Gijs van 
Malsen 

Beantwoord in RIB 23.037 
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De beantwoording wordt met 
de raad gedeeld. 

401 Flatcoaches 
duurzaam borgen in 
beleid 

Forum Samenleving 
07-02-2023 9. RIB 
22-093 
Uitvoeringsagenda 
Welzijn 2023-2025 

Wethouder zegt toe om te 
onderzoeken of het mogelijk is 
om de flatcoaches duurzaam 
te borgen in het beleid. En 
mogelijk ook uit te breiden. 

Gijs van 
Malsen 

Beantwoord in RIB 23.037 

398 Raadsinformatiebrief 
over 
ontmoetingsruimtes 
(voor de jeugd) in 
Rijswijk 

Forum Samenleving 
07-02-2023 9. RIB 
22-093 
Uitvoeringsagenda 
Welzijn 2023-2025 

Zijn er genoeg 
ontmoetingsruimtes (voor 
jongeren) in Rijswijk, op de 
juiste plekken?  De wethouder 
wil hier meer vorm aan geven 
en zegt toe met een 
raadsinformatiebrief te komen. 

Gijs van 
Malsen 

Beantwoord in RIB 23.037 

395 Raadsinformatiebrief 
over aantal 

Forum Samenleving 
07-02-2023 9. RIB 
22-093 
Uitvoeringsagenda 
Welzijn 2023-2025 

Wethouder zegt toe te 
onderzoeken of het aantal 
ontmoetingsruimtes in Rijswijk 
(10?) voldoende is voor de 
behoefte van de inwoners. En 
de raad hierover te informeren 
via een raadsinformatiebrief. 

Gijs van 
Malsen 

Beantwoord in RIb 23.037 

391 Bezoekersaantal 
JonginRijswijk.nl 

Forum Samenleving 
07-02-2023 9. RIB 
22-093 
Uitvoeringsagenda 
Welzijn 2023-2025 

De wethouder zegt toe na te 
gaan wat het bezoekersaantal 
is van de website 
JonginRijswijk.nl. 

Gijs van 
Malsen 

Beantwoord in RIB 23.037 
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375 uitgebreide memo 
n.a.v. vragen over de 
huisvestingsverorde
ning 

Forum Stad 10-01-
2023 1. Opening 

Wethouder van Malsen zegt 
toe om op 18 januari een 
uitgebreide memo gereed te 
hebben met aanvullende 
informatie over o.a. de 
gehanteerde grens van de WOZ 
waarde van 450.000 EUR, het 
risico van ophogen, de 
onderzoeksvraag aan ABF,  
middelen en budget voor 
handhaving en overige open 
vragen. 

Gijs van 
Malsen 

Op 18 januari 2023 is het memo 
’Aanpassing Huisvestingsverordening’ via 
de griffie naar de raad gestuurd waarin 
uitgebreid antwoord is gegeven op de 
aanvullende vragen die gesteld waren. 

374 Invloed gerechtelijke 
uitspraken andere 
gemeenten op de 
Huisvestingsverorde
ning 

Forum Stad 10-01-
2023 10. 
Raadsvoorstel 
Huisvestingsverordeni
ng (RV 22-028) 

Wethouder van Malsen zegt 
toe na te gaan of eerdere 
gerechtelijke uitspraken in 
andere gemeenten betrokken 
zijn bij de formulering van de 
voorgestelde 
huisvestingsverordening voor 
Rijswijk. 

Gijs van 
Malsen 

Hierin is antwoord op gegeven in de 
memo ‘Aanpassing 
huisvestingsverordening’. 

373 Doelgroepen - en 
opkoop verordening 

Forum Stad 10-01-
2023 10. 
Raadsvoorstel 
Huisvestingsverordeni
ng (RV 22-028) 

Wethouder van Malsen zegt 
toe dat de doelgroepen 
verordening in het 2e kwartaal 
2023 naar de raad komt en in 
het 3e kwartaal 2023 volgt de 
opkoop verordening. 

Gijs van 
Malsen 

De Verordening doelgroepen woningbouw 
Rijswijk is op 27-06-2023 door de raad 
vastgesteld. Besluitvorming over de 
opkoopbescherming staat voor Q2 2024 
gepland. 
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368 Evaluatie voor het 
strooibeleid en 
strooiroutes 

Raadsvergadering 20-
12-2022 4. Vragen 
van de raad 

Wethouder Wit zegt toe een 
interne evaluatie te doen ten 
aanzien van het strooibeleid en 
de strooiroutes. Via een 
raadsinformatiebrief wordt de 
raad geïnformeerd over de 
bevindingen. 

Mark Wit Op 28 maart 2023 is de Evaluatie 
gladheidsbestrijding 2022 – 2023 aan de 
raad gestuurd (RIB 23 032). 

378 Zorgverzekeraars 
aanschrijven over 
tarieven 
fysiotherapeuten 

Forum Samenleving 
06-12-2022 10. 
Raadsvoorstel 
Slotwijziging 2022 
(RV 22-020) 

Wethouder zegt toe te 
onderzoeken of het mogelijk is 
om samen met andere 
gemeenten - in regio of 
landelijk - zorgverzekeraars 
Menzis en Zorg en Zekerheid 
een brief te schrijven over de 
zorgen m.b.t. tarieven 
fysiotherapeuten. 

Mark Wit De zorgen over de tarieven voor 
fysiotherapie zijn met andere gemeenten 
gedeeld en besproken in een regionaal 
overleg met de zorgverzekeraars. Er is 
geen brief geschreven. 

377 Zorgen over tarieven 
fysiotherapeuten 
doorgeven 

Forum Samenleving 
06-12-2022 9. RA 
22-050 FysioGroep 
Haaglanden - Brief 
aan de gemeenteraad 
van Rijswijk 

Wethouder zegt toe de zorgen 
over de tarieven voor 
fysiotherapeuten door te geven 
in de gesprekken die de 
gemeente voert met 
zorgverzekeraars Menzis en 
Zorg en Zekerheid. 

Mark Wit De zorgen over de tarieven voor 
fysiotherapie zijn met andere gemeenten 
gedeeld en besproken in een regionaal 
overleg met de zorgverzekeraars. 

366 30% sociale huur op 
peil houden en delen 
met de raad 

Forum Stad 06-12-
2022 10. IB 22 071 

Het college zegt toe haar lange 
termijnvisie voor 30% sociale 

Gijs van 
Malsen 

De notitie “5 Sporen  op weg naar 30% 
sociale woningvoorraad” is op 10-11-
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PvA Participatie NvU 
Te Werve-Oost PvdA 

woningbouw met de raad te 
delen. 

2023 dmv een raadsinformatiebrief (23-
108) aangeboden. 

364 Analyse 
woningbehoefte 
gemengde wijken 

Forum Stad 06-12-
2022 10. IB 22 071 
PvA Participatie NvU 
Te Werve-Oost PvdA 

Wethouder van Malsen heeft 
bij de behandeling van de IB 
PvA Participatie NvU Te Werve 
Oost toegezegd naar de raad 
te komen met een analyse van 
diverse woningbehoeften 
(t.b.v. het creëren van 
gemengde wijken) 

Gijs van 
Malsen 

Ter voorbereiding van een nieuwe 
Woonvisie wordt in 2024 een 
woningbehoefteonderzoek uitgevoerd en 
aan de gemeenteraad aangeboden 

363 Planning afwikkeling  
Wilhelminalantaarn 

Forum Stad 15-11-
2022 10. RA 22 033 
Inwoner Rijswijk - 
Afwikkeling 
verplaatsing 
restauratie 
Wilhelminalantaarn 

Wethouder Wit zegt toe om in 
het eerste kwartaal van 2023 
de raad te infomeren over de 
stand van zaken van de 
planning met betrekking tot de 
Wilhelminalantaarn. 

Mark Wit De wethouder heeft de raad mondeling 
geïnformeerd over de planning. Inmiddels 
is de Wilhelminalantaarn gerestaureerd en 
verplaatst naar de nieuwe locatie aan het 
Ruysdaelplein. 

346 RIB aanpak 
betrijding 
energiearmoede 

Forum Stad en 
Samenleving 18-10-
2022 7. RIB 22 074 
Aanpak bestrijding 
energiearmoede 

De wethouder zegt toe - om 
de uitvoering van de 
maatregelen van de 
witgoedregeling en 
voorzetramen op te schorten 
tot na de 
begrotingsbehandeling op 8 
november a.s. - de overige 
maatregelen wel per direct in 

Gijs van 
Malsen 

De witgoedregeling is al uitgevoerd. Deze 
toezeggingen kan worden afgedaan. 
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uitvoering te brengen  - 
schriftelijk te antwoorden op 
de overige openstaande vragen 
over de uitvoering van de 
voorgenomen regelingen 

343 Inzet pollers  
Herenstraat 

Forum Stad en 
Samenleving 18-10-
2022 5. Raadsvoorstel 
2e halfjaarrapportage 
2022 (RV 22-017) 

De wethouder zegt toe buurt, 
bewoners, ondernemers rond 
de Herenstraat mee te nemen 
bij de start van het  
kentekendetectie systeem 
(voor de kerst). 

Mark Wit De ontmanteling van de pollers en de start 
van het kentekendetectiesysteem is in Oud 
Rijswijk begin 2023 uitgevoerd. Hierover 
is via onze reguliere middelen 
gecommuniceerd met winkeliers en 
inwoners uit de omgeving. 

339 Meldingen over 
overlast 
hemelwaterafvoer 
Parkrijk 

Forum Stad en 
Samenleving 06-09-
2022 12. 
Raadsvoorstel 
Rioolverordeningen 

Inwoners van Parkrijk melden 
problemen met de 
hemelwaterafvoer en voelen 
zich niet gehoord door de 
gemeente. De wethouder zegt 
toe te zullen onderzoeken wat 
er aan de hand is en zal de 
raad hierover informeren. 

Mark Wit Het antwoord op de vraag over zand in de 
kolken aan de Parelgraslaan is op 12 
september 2022 aan de raad gestuurd. 
Antwoord:  Als het zand in de kolken 
wordt veroorzaakt door de 
bouwwerkzaamheden in RijswijkBuiten, 
dan is de ontwikkelaar verantwoordelijk 
voor het afhandelen van de melding. De 
bewoners kunnen het melden bij de 
klantenservice van de ontwikkelaar. Bij 
aankoop van hun woning hebben ze hier 
bericht over gehad. RijswijkBuiten zal de 
ontwikkelaar hier ook van op de hoogte 
brengen. 
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338 Chemische 
onkruidbestrijding 
door HTM 

Forum Stad en 
Samenleving 06-09-
2022 7. Overzicht 
toezeggingen en 
moties 

In het afdoeningsoverzicht van 
toezeggingen staat bij de 
toezegging "Chemische 
onkruidbestrijding HTM" dat er 
ambtelijk overleg is geweest 
maar dat HTM nog steeds 
chemische onkruidbestrijding 
toepast.   De wethouder zegt 
toe na te gaan hoe dit zit en 
zal de raad te informeren. 

Mark Wit Uit het laatste contact met de HTM 
hierover (februari 2024) heeft de HTM 
aangegeven geen chemische 
onkruidbestrijding meer te gebruiken. 

319 Huisvestingsverorde
ning 

Raadsvergadering 05-
07-2022 4. 
Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemminge
n 2021 (RV 22 011) 

Wethouder zegt toe de 
Huisvestingsverordening in 
oktober 2022 naar de raad te 
sturen. 

Gijs van 
Malsen 

Deze toezegging hield verband met de 
wens om de werking van hoofdstuk 5 
(beheer woonruimtevoorraad) van de 
Huisvestingsverordening te herstellen. 
Deze wijziging is op 24-01-2023 door de 
raad vastgesteld. 

318 Achterstand 
onderhoud en 
verduurzaming van 
sociale 
huurwoningen 

Raadsvergadering 05-
07-2022 1. Opening 
en mededelingen 

Wethouder zegt toe in gesprek 
te gaan met 
woningcoörporaties voor 
nadere cijfers en feiten m.b.t. 
de achterstanden op het 
gebied van onderhoud en de 
verduurzaming van sociale 
huurwoningen. En hier de raad 
over te informeren. 

Gijs van 
Malsen 

De in Rijswijk actieve corporaties houden 
zich aan de prestaties zoals vastgelegd in 
de lokale en landelijke prestatieafspraken. 
Uitgezocht moet worden of bij één of 
meerdere corporaties sprake is van een 
achterstand op het gebied van onderhoud 
en verduurzaming. 
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317 Evaluatie en 
actualisatie "Elke 
boom op de juiste 
plaats" 

Raadsvergadering 05-
07-2022 4. 
Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemminge
n 2021 (RV 22 011) 

Wethouder zegt toe dat het 
plan "Elke boom op de juiste 
plaats" wordt geëvalueerd en 
geactualiseerd. En dat het 
wordt meegenomen in het 
nieuw op te stellen 
Groenbeheerplan wat per 2024 
in werking treedt. 

Mark Wit Op 30 januari 2024 is het 
groenbeheerplan vastgesteld in de raad. 
Dit plan vervangt (en bouwt voort op) het 
plan Elke boom op de juiste plaats. 

316 Speeltuinenbeleid in 
2023, inclusief 
gebruikersovereenko
mst met formele 
afspraken 

Raadsvergadering 05-
07-2022 4. 
Raadsvoorstel 
Jaarstukken 2021 en 
resultaatbestemminge
n 2021 (RV 22 011) 

Wethouder zegt toe dat er in 
2023 een Speeltuinenbeleid 
wordt opgesteld voor de 
beheerde speeltuinen. En dat 
informele afspraken formeel 
worden vastgelegd in een 
gebruikersovereenkomst. 

Mark Wit Update: het speeltuinenbeleid voor 
beheerde speeltuinen is opgenomen in de 
raadsproductielijst en wordt in 2024 
vastgesteld. 

332 Rol van WSP in de 
Inclusie Agenda 

Forum Stad en 
Samenleving 09-06-
2022 10. IB 22017 
Rijswijkse Inclusie 
Agenda 

In afwezigheid van wethouder 
Besteman zegt wethouder 
Bentvelzen het volgende toe:  
Na te gaan wat de rol van het 
WSP is binnen de Inclusie 
agenda. En de raad hierover te 
informeren. 

Gijs van 
Malsen 

Het is opgenomen in de bijlage ‘wat doen 
we al in Rijswijk’. Het idee van de bijlage is 
dat er acties verzameld worden die 
gehaald worden uit reeds vastgestelde 
stukken, zoals de inzet op nazorg 
arbeidsbeperkten (opgenomen in de 
uitvoeringsnotitie Rijswijk Werkwijs). Het is 
geen nieuwe actie vanuit de Rijswijkse 
Inclusie Agenda. 
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329 Regenboogakkoord 
in Rijswijkse Inclusie 
Agenda 

Forum Stad en 
Samenleving 09-06-
2022 10. IB 22017 
Rijswijkse Inclusie 
Agenda 

Wethouder zegt toe na te gaan 
waarom het 
Regenboogakkoord niet is 
opgenomen in de Rijswijkse 
Inclusie agenda. En de raad 
hierover te informeren. 

Gijs van 
Malsen 

Het regenboog stembusakkoord gaat over 
de LHBTI+ gemeenschap. Waar er overlap 
is tussen de groep waar het VN-verdrag 
Handicap overgaat, hebben we daar 
uiteraard oog voor (denk aan het Autiroze  
van COC Haaglanden). Hoewel er dus 
samenhang is, is het regenboog 
stembusakkoord niet expliciet benoemd in 
de Rijswijkse Inclusie Agenda 

336 Personele kosten 
GGD 

Forum Stad en 
Samenleving 24-05-
2022 6. Zienswijze 
begrotingswijziging 
2022 en begrotingen 
2023 GR GGD en VT 
Haaglanden 

Wethouder zegt toe na te gaan 
of de personele kosten van de 
GGD, die door het Rijk 
vanwege de Corona crisis zijn 
gecompenseerd, als plus op de 
begroting staan. Dat komt nu 
niet duidelijk uit de stukken. 
De wethouder zal de raad 
informeren. 

Mark Wit Op 2 juni 2022 is een toelichting aan de 
raad (griffie) toegestuurd met antwoorden 
op gestelde vragen uit het forum. Daarin 
is ook de vraag uit deze toezegging 
beantwoord. De toelichting is geplaatst bij 
de stukken van de raadsvergadering van 
juni. 

299 Onderzoek Geheim 
van Rijswijk 

Raadsvergadering 08-
02-2022 4. Vragen 
van de raad 

Burgemeester Verkerk zegt 
aan mevrouw Alberts (GL) toe 
om de openstaande vragen 
t.a.v. de podcast het Geheim 
van Rijswijk na te gaan en 
terug te koppelen. 

Mark Wit Mede naar aanleiding van deze vragen is 
er opnieuw ambtelijk en bestuurlijk 
contact geweest met de nabestaanden en 
toegezegd om in de openbare ruimte bij 
het pand een gedenkteken of plaquette te 
plaatsen. Daarbij wordt aangestuurd op 
onthulling in maart 2025, 40 jaar na dato. 
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277 Inschrijven voor een 
woning vanaf 16 jaar 

Raadsvergadering 09-
11-2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting 

Op verzoek van BvR zegt de 
wethouder toe om in de regio 
te bespreken of jongeren zich 
vanaf 16 jaar kunnen 
inschrijven voor een woning en 
komt hier bij de raad op terug. 

Gijs van 
Malsen 

In de regio Haaglanden bestaat geen 
draagvlak voor het verlagen van de leeftijd 
voor inschrijving in Woonnet van 18 naar 
16 jaar. Overigens zijn er nergens in 
Nederland regio’s waar jongeren zich van 
16 jaar kunnen inschrijven voor een 
sociale huurwoning. Een uitzondering 
wordt gevormd door studentenhuisvesting  
daar bestaat veelal wel de mogelijk tot 
inschrijving vanaf 16 jaar. 

276 Toekennen 
woningen aan 
Rijswijkers 

Raadsvergadering 09-
11-2021 4. Algemene 
beschouwingen en 
begroting 

Op verzoek van BvR zegt de 
wethouder toe om te kijken 
wat de juridische 
mogelijkheden zijn om 
woningen aan Rijswijkers toe 
te kennen. 

Gijs van 
Malsen 

De Huisvestingswet is duidelijk over de 
mogelijkheden tot voorrang aan lokale 
woningzoekenden. Op grond van die 
mogelijkheden zijn in Rijswijk regels voor 
voorrang bij de toewijzing van sociale 
huurwoningen onder de noemer “Lokaal 
en regionaal maatwerk”. Aan de hand 
hiervan worden bijvoorbeeld nieuwbouw 
sociale huurwoningen aan inwoners van 
Rijswijk toegewezen. In Q4 2024 wordt 
een wijzigingsvoorstel voor de 
Huisvestingsverordening ter 
besluitvorming aan de raad aangeboden 
om de nieuwste wettelijke mogelijkheden 
tot voorrang te benutten, zoals voorrang 
aan cruciale beroepsgroepen. 
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236 Gesprek GGD-
directie 

Forum Samenleving 
28-09-2021 11. 
Raadsvoorstel 
zienswijze op het 
startdocument 
evaluatie GR GGD en 
Veilig Thuis 
Haaglanden 2021 
(21-052) 

Wethouder Lugthart zegt 
mevrouw Van Nunen (PvdA) 
toe om een gesprek van de 
raadsleden met de GGD-
directie te organiseren n.a.v. 
de evaluatie GR GGD en Veilig 
Thuis Haaglanden 2021. 

Mark Wit Op woensdag 8 december 2021 heeft is er 
een (regionale) raadsbijeenkomst 
gehouden in het kader van de evaluatie 
van de GR GGD en VT Haaglanden. 

227 Uitkomsten 
participatietraject 
Wilhelminapark 

Raadsvergadering 14-
09-2021 12. 
Raadsvoorstel 
Speelbeleid (21 043) 

De wethouder zegt toe de 
uitkomsten van het 
participatietraject Speelzone 
Wilhelminapark te delen met 
de raad en de deelnemers aan 
het participatietraject. 

Mark Wit Deelnemers en inwoners zijn o.a. via de 
gemeentelijke website teruggekoppeld 
over uitkomsten van het 
participatietraject. Op 28 februari 2022 
zijn inwoners van Parkrijk per brief (en 
overige inwoners via de gemeentelijke 
website) geïnformeerd over de voortgang 
van de speelzone Wilhelminapark en twee 
andere speelplekken in Rijswijk Buiten. 

213 Onderzoek naar 
leeftijdsverlaging 
jongeren Woonnet 
Haaglanden 

Raadsvergadering 06-
07-2021 4. 
Jaarstukken 2020, 
besteding 
jaarrekening resultaat 
en wijziging begroting 
(21-028) 

Te onderzoeken of een 
leeftijdsverlaging naar 16 jaar 
mogelijk is binnen onze 
constructie met Woonnet 
Haaglanden en de 
gemeenteraad hier voor het 
einde van 2021 over te 
informeren. 

Gijs van 
Malsen 

In de regio Haaglanden bestaat geen 
draagvlak voor het verlagen van de leeftijd 
voor inschrijving in Woonnet van 18 naar 
16 jaar. Overigens zijn er nergens in 
Nederland regio’s waar jongeren zich van 
16 jaar kunnen inschrijven voor een 
sociale huurwoning. Een uitzondering 
wordt gevormd door studentenhuisvesting  
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daar bestaat veelal wel de mogelijk tot 
inschrijving vanaf 16 jaar. 

179 Vragen speelbeleid 
schriftelijk 
beantwoorden 

Raadsvergadering 30-
03-2021 4. Vragen 
van de raad 

Wethouder Van de Laar zegt 
aan mevrouw Van der Kooij 
(GL) toe om de vragen t.a.v. 
speelbeleid schriftelijk te 
beantwoorden. 

Mark Wit Op 13 april 2021 is de schriftelijke 
beantwoording op deze vragen 
toegestuurd aan de raad. 

56 Geluidshinder/geho
orschade betrekken 
bij 
uitvoeringsagenda. 

Forum Samenleving 
09-06-2020 9. IB 20 
008 
Uitvoeringsagenda 
Gezondheid en Sport 

Mevr. v.d. Kooij GL verzoekt 
om geluidshinder/ 
gehoorschade te betrekken bij 
deze Uitvoeringsagenda. 
Alsmede de supermarkten te 
betrekken bij 
gezondheidsbeleid. Wethouder 
Lugthart zegt toe dit te 
onderzoeken 

Mark Wit Bij het opstellen van het preventieakkoord 
zijn ook de supermarkten betrokken. In 
2024 wordt een nieuwe nota lokaal 
gezondheidsbeleid vastgesteld. Daar 
nemen we het aspect geluidhinder/ 
gehoorschade in mee. 

 


